
Z Á P I S z Valné hromady T.J. Sokol Litovel, konané dne                  
5. února 2024 

Přítomni: dle prezenční listiny 30 delegátů členů TJ Sokol Litovel 
 
Hosté za Město Litovel –           Viktor Kohout – starosta 

- Mgr. Lubomír Broza – místostarosta 
 
Hosté za Župu Olomouckou- Smrčkovu – František Kráčmar 
 

 
1) Schůzi vedl starosta T. J. Sokol br. Mgr. Spurník. Přečetl program valné 

hromady – byl schválen bez připomínek. 
2) Navržena zapisovatelka ses. Ing. Jančí, hlasováním schválena. 
3) Navržena návrhová komise – schváleni ses. Ing. Buchtová; Prucková  
4) Navržena mandátová komise – schváleni sesa Ing. Jančí; Machalová 
5) Zpráva jednatele a kontrola plnění usnesení z minulé valné hromady – 

ses. Ing. Jančí. 
6) Zpráva starosty TJ – br. Mgr. Spurník. 
7) Zpráva ekonomky – ses. Gottwaldová 
8) Zpráva kontrolní komise – ses. Prucková. 
9) Zpráva náčelnice a náčelníka – ses. Machalová, br. Dvořák. 
10) Zpráva odboru sportu – br. Ing. Bednář. 
11) Zpráva vzdělavatele  - br. Mgr. Spurník  
12) Informace o členských příspěvcích 600 Kč (18 – 65 let) a 300 Kč 

(mládež a senioři nad 65 let). Schválen oddílový příspěvek ve výši  
300 Kč s tím, že cvičenci mohou navštěvovat všechny nabízené cvičení 
bez omezení. 

13) V průběhu valné hromady bylo slovo předáno starostovi a 
místostarostovi 
V. Kohout 

  - informoval, že s výstavbou haly u sokolovny se počítá 
  - sdělil, že od 31. 1. 2024 funguje  na náměstí  kluziště, nebude 
  se vybírat vstupné, ale bude nutné se řídit návštěvním řádem 
  - informoval, že u koupaliště byl otevřen v létě skatepark, který se  
  těší velké návštěvnosti 
 
       Mgr. L. Broza 
  - informoval o plánovaných cyklostezkách průtahem města ulicí  
                        Dukelská 
  -informoval o změně ředitele v Městském muzeu – místo Mgr.  
                      Fryštenské bude tuto funkci vykonávat Ing. Urválek.  



 
14) Diskuse: 

-předseda odboru sportu Ing. Bednář Ph.D navrhuje, aby došlo 
k osvětlení tenisových kurtů na Komárově. Šlo by prodloužit možnost 
využití hřišť. Místostarosta Mgr. Broza sděluje, že se tím bude 
zabývat. 
 

-připomínka účastníků VH k úklidu v sokolovně. Při večerních  
cvičeních se v tělocvičně válí chuchvalce prachu. Rovněž zázemí 
sprch v suterénu je špatně uklizeno. Na toaletách často není doplněn 
toaletní papír. Místostarosta Mgr. Broza slibuje, že situaci prošetří a 
sjedná nápravu. 

  
15) Ses. Ing. Jančí přednesla návrh usnesení (viz příloha), schválen bez 

připomínek. 
16)  Závěr – starosta TJ Sokol br. Mgr. Spurník poděkoval všem delegátům 

a přítomným hostům za účast. 
 

Zapsala: Ing. Ilona Jančí 
 

Zápis ověřil: Mgr. Mirko Spurník 
 


